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dr Andrzej Rataj 

Radny Miasta Poznania 

 

 

 

Poznań, dnia 21 maja 2020 roku 

Numer: 17 / 2020 

 

Szanowny Pan 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 

 INTERPELACJA  

 

w sprawie: potrzeby wprowadzenia odpowiedniego i wystarczającego oświetlenia 

ulicznego na Śródce 

 

Na podstawie art. 23 ust. 1 i art. 24 ust. 3 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2020 roku, poz. 713 ze zmianami) i § 13 ust. 1 uchwały numer 

LXXX/1202/V/2010 Rady Miasta Poznania z dnia 9 listopada 2010 roku w sprawie Statutu 

Miasta Poznania (Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2011 roku Nr 11, poz. 303 ze zmianami) uprzejmie 

proszę o odpowiedź na niniejszą interpelację. 

 

Stan faktyczny 

 

Śródka to wyjątkowa i urokliwa część Poznania. Od wielu lat prowadzone są na tym terenie 

liczne działania rewitalizacyjne, mające na celu kompleksowe wyprowadzanie tego obszaru 

ze stanu kryzysowego, poprzez zintegrowane działania na rzecz lokalnej społeczności, 

przestrzeni i gospodarki. Efekty podejmowanych inicjatyw są pozytywne, dzięki czemu ta 

część naszego miasta staje się coraz piękniejsza i popularna wśród mieszkańców i turystów.  

 

Obecnie jednym z zadań, które w krótkim czasie powinny zostać jeszcze zrealizowane na 

Śródce, jest przywrócenie właściwego oświetlenia ulicznego, zwłaszcza na ulicach: 

Filipińskiej, Ostrówek, Śródka i Świętego Jacka. Na problem ten wskazują mieszkańcy, 

miejscowa Rada Osiedla Ostrów Tumski - Śródka - Zawady - Komandoria, a także osoby 
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przebywające w tym rejonie po zmroku. Według informacji przekazywanych przez 

mieszkańców, na Śródce znajduje się jedynie kilka starych lamp ulicznych, które 

zdecydowanie nie są wystarczające. Obecna sytuacja powoduje znaczny dyskomfort 

i niepokój lokalnej społeczności oraz brak poczucia bezpieczeństwa i porządku publicznego. 

Stąd wskazane byłoby wprowadzenie odpowiedniego i wystarczającego oświetlenia 

ulicznego, wpisującego się w szczególny, kameralny i zabytkowy charakter Śródki. 

 

Pytania 

 

Zwracam się zatem z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

 

1) czy były podejmowane i jakie były podejmowane w ostatnich latach działania mające na 

celu wprowadzenie odpowiedniego i wystarczającego oświetlenia ulicznego na Śródce, 

w tym czy jest przygotowana odpowiednia dokumentacja dotycząca tego zamierzenia, 

 

2) jaki jest szacunkowy koszt wprowadzenia odpowiedniego i wystarczającego oświetlenia 

ulicznego na Śródce, 

 

3) czy byłoby możliwe, kiedy byłoby możliwe i w jaki sposób byłoby możliwe 

wprowadzenie odpowiedniego i wystarczającego oświetlenia ulicznego na Śródce. 

 

 

(-) Andrzej Rataj 


